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Prije svega da kažem da predsjednik Kover i mađarski Parlament zaslužuju zahvalnost 

nas predsjednika parlamenata zemalja Zapadnog Balkana, zato što ova mađarska 

inicijativa traje dugo. Oivo je već 8. okupljanje predsjednika parlamenata zemalja 

Zapadnog Balkana, na kojem razmjenjujemo iskustva, kad su u pitanju naši dometi u 

EU integeracijama i naši razgovori. Imao sam pravo zadovoljstvo da sa predsjednikom 

Koverom i ministrom vanjskih poslova i trgovine Sijartom razgovaram o tome šta su 

sve uradili za Crnu Goru i kao kontakt tačka i naš, zaista, pravi partner na putu ka EU. 

Takođe, ovo je bila prilika i da razgovaramo sa svim predsjednicima parlamenata 

zemlja regiona, da razmjenimo naša iskustava i domete i zadovoljstvo kada smo i ja i 

oni mogli da konstatujemo da Crna Gora, ne samo da je postala članica NATO ove 

godine, već je izvjesno lider u integracijama za EU, jer smo najdalje odmakli. 

Očekujemo da ćemo sa završetnom bugarskog predsjedavanja otvoriti sva poglavalja 

i značajniji dio poglavlja već i zatvoriti. 

 


